
 
Muut asiat 
  
Eymplk 25.10.2023 § 81  
3/00.01.02/2023 
   
   
 
 Mirja Vaittinen kertoi, että liikennemerkit jäävät paikoin katualueelle 

kasvaneiden puiden oksien taakse. Mm. Viipurinkadun ja Asemankadun 
sekä Asemakadun ja Simpeleentien liittymien kärkikolmiot ovat vaikeasti 
havaittavissa. 
 
Mirja Vaittinen tiedusteli nuorten kokoontumispaikan käyttöön liittyvistä 
asioista, joista tulee sopia yhdessä nuorten kanssa. Tekninen johtaja 
kertoi, että asiaa valmistellaan. 
 
Mirja Vaittinen kertoi Simpeleen kyläyhditystyksen haastekampanjasta, 
jossa kyläyhdistys haastaa taloyhtiöt ja yritykset pystyttämään piha-alueille 
valaistun joulukuusen. Kyläyhdistys haastaa muut paikalliset yhdistykset 
pystyttämään valaistun joulukuusen käytöstä poistettujen jouluvalojen 
kohdille Simpeleen pääkatujen varteen. 
 
Päivi Sivenius kertoi, että Iltaruskonkadulla on päällysteessä 
teräväreunainen monttu.  
 
Teemu Europaeus nosti esiin Simpeleen rautatieasemalle johtavan 
ajoväylän ja pysäköintialueen heikon kunnon. Alue on monttuinen eikä 
anna hyvää ensivaikutelmaa paikkakunnasta Simpeleelle saapuville 
junamatkustajille. Alueen hoidosta vastuussa oleva taho on laiminlyönyt 
kunnossapitovelvoitettaan. Tekninen johtaja selvittää vaihtoehtoja alueen 
kunnostamiseksi.   
 
Mikko Kyröläinen kysyi Hiitolanjoen kohteisiin johtavien teiden aurauksesta 
talvella. Tekninen johtaja kertoi, että Lahnasentielle asennetaan 
aurausviitat kunnan toimesta, mutta talvikunnossapidosta ei ole vielä 
sovittu. 
 
Jarmo Kolehmainen toivoi Valimokujalle mursketta veden kuluttamiin 
kohtiin.  
 
Lautakunta keskusteli mahdollisuudesta vierailla Ritakosken 
padonpurkutyömaalla ennen seuraavaa lautakunnan kokousta. Tekninen 
johtaja selvittää asiaa.  
 
 

    
 

    
 

  
 


